
Beantwoording verhelderende/technische vragen 
 
Vragen gesteld:  
Via commissie            d.d.: 30 oktober 2023 
 
Vragensteller: B. van Sinten    Partij:  ABL 
 
Portefeuillehouder:  R. van den Berkmortel 
 
Onderwerp: 2e Tussenrapportage 
 
 
Vraag: 
Pag 27, snelfietsroute: Wordt daar ook een bijdrage uit het bereikbaarheidsfonds aan 
toegevoegd? Omdat het onderdeel van dat programma is.  
 
Antwoord:  
Voor de uitvoeringskosten zijn bedragen opgenomen in het Bereikbaarheidsakkoord, maar zover 
zijn we nog niet. Nu blijkt ook dat de uitvoeringskosten naar verwachting hoger zijn dan 5 jaar 
geleden ingeschat. Er komt een raadsinformatiebrief met nadere informatie over de 
aanlegkosten en de tracé-analyse. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  


